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   考英语一还是英语二？



英语科目 适用专业（学硕） 适用专业（专硕）

英语一
所有学术硕士（除外国
语专业的十三大门类，
110个一级学科）

1. 法律硕士（含法学专业035102与非法学专业035101）
2. 临床医学(1051)
3. 口腔医学(1052)
4. 公共卫生(1053)
5. 护理(1054)
6. 汉语国际教育(0453)
7. 建筑学(0851)
8. 城市规划(0853)

英语二

1. 工商管理(1251)
2. 公共管理(1252)
3. 会计(1253)
4. 旅游管理(1254)
5. 图书情报(1255)
6. 工程管理(1256)
7. 审计(0257)

英语一/二 其它专硕可自行选用，
选择权归招生单位

金融(0251)、应用统计(0252)、税务(0253)、国际商务(0254)、保险(0255)、
资产评估(0256)、社会工作(0352)、警务(0353)、教育(0451)、新闻与传播
(0552)、出版(0553)、艺术(1351)、工程(0852)、农业推广(0951)、兽医
(0952)、风景园林(0953)、林业(0954)、军事(1151)、体育(0452)、应用心理
(0454)、文物与博物馆(0651)、药学(1055)、中药学(1056)



英语一 英语二

词汇 5,500词及相关短语，有3%超纲词汇 5,500词及相关短语，无超纲词汇

语法 熟练运用基本的语法知识，没有列出具体要求 八个基本语法知识点，明确了考试范围和考察

完型
240-280词的文章，考查词汇、表达方式、结构等基础
英语知识在具体语境中的使用，以及对语段特征如连贯
性和一致性等的辨识能力。（20*.5=10分）

约350词的文章，考查考生对英语知识的综合运用
能力 （20*.5=10分）

阅读
4篇总长度约1600词的文章，考查考生理解主旨要义、
具体信息、概念性含义、判断推理引申、根据上下文推
测生词的词义等8方面能力 （4*5*2=40分）

4篇总长度约1500词的文章，考查考生理解主旨要
义、具体信息、结构和上下文的逻辑关系等6方面
能力。（4*5*2=40分）

新题型 3种题型备选: 七选五；排序；选小标题（5*2=10分） 2种题型备选：多项对应；小标题对应（5*2=10分）

翻译
约400词文章中5个划线部分（约150词）译成汉语，考
查考生准确理解概念或结构较复杂的英语文字材料的能
力（5*2=10分）

150词左右的一个或几个英语段落，理解所给英语
语言材料并将其译成汉语的能力。（1*15=15分）

作文

小作文：约100词的应用性短文，包括私人和公务信函、
备忘录、报告等（10分）

小作文：约100词的应用性短文，包括私人和公务
信函、备忘录、报告等（15分）

大作文：160-200词的短文（标点符号不计算在内）。
提示信息形式有主题句、写作提纲、规定情景、图、表
等 （20分）

大作文：150词左右的英语说明文或议论文。提供
信息的形式为图画、图表或文字（15分）



2022研究生英语考试大纲有哪些变化？



2022年考研英语大纲



考研英语大纲对比表
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考研英语大纲对比表
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考研英语主要考察哪方面的英语能力？



考生应掌握下列语言知识和技能：
(一)语言知识
1.语法知识
考生应能熟练地运用基本的语法知识。
本大纲没有专门列出对语法知识的具体要求，其目的是
鼓励考生用听、说、读、写的实践代替单纯的语法知识
学习，以求考生在交际中能更准确、自如地运用语法知
识。
2.词汇
考生应能掌握5500左右的词汇以及相关附表中的内容。
除掌握词汇的基本含义外，考生还应掌握词汇之间的词
义关系，如同义词、近义词、反义词等;掌握词汇之间的
搭配关系，如动词与介词、形容词与介词、形容词与名
词等;掌握词汇生成的基本知识，如词源、词根、词缀等。
英语语言的演化是一个世界范围内的动态发展过程，它
受到科技发展和社会进步的影响。这意味着需要对本大
纲词汇表不断进行研究和定期的修订。
此外，全国硕士研究生入学英语统一考试是为非英语专
业考生设置的。考虑到交际的需要，考生还应自行掌握
与本人工作或专业相关的词汇，以及涉及个人好恶、生
活习惯和宗教信仰等方面的词汇。

(二)语言技能
1.阅读
考生应能读懂选自各类书籍和报刊的不同类型的文字材
料(生词量不超过所读材料总词汇量的3%)，还应能读懂
与本人学习或工作有关的文献资料、技术说明和产品介
绍等。对所选材料，考生应能：
1)理解主旨要义;
2)理解文中的具体信息;
3)理解文中的概念性含义;
4)进行有关的判断、推理和引申;
5)根据上下文推测生词的词义;
6)理解文章的总体结构以及上下文之间的关系;
7)理解作者的意图、观点或态度;
8)理解文章的论证方法，比较不同观点。
2.写作
考生应能写不同类型的应用文，包括私人和公务信函、
备忘录、报告等，以及一般描述性、叙述性、说明性或
议论性的文章。写作时，考生应能：
1)做到语法、拼写、标点正确，用词恰当;
2)遵循文章的特定文体格式;
3)合理组织文章结构，使其内容统一、连贯;
4)根据写作目的和特定作者，恰当选用语域①。

考研英语大纲之II.考查目标考研英语大纲之考查目标



考生应掌握下列语言知识和技能：
(一)语言知识
1.语法知识
考生应能熟练地运用基本的语法知识。
本大纲没有专门列出对语法知识的具体要求，其目的是
鼓励考生用听、说、读、写的实践代替单纯的语法知识
学习，以求考生在交际中能更准确、自如地运用语法知
识。
2.词汇
考生应能掌握5500左右的词汇以及相关附表中的内容。
除掌握词汇的基本含义外，考生还应掌握词汇之间的词
义关系，如同义词、近义词、反义词等;掌握词汇之间的
搭配关系，如动词与介词、形容词与介词、形容词与名
词等;掌握词汇生成的基本知识，如词源、词根、词缀等。
英语语言的演化是一个世界范围内的动态发展过程，它
受到科技发展和社会进步的影响。这意味着需要对本大
纲词汇表不断进行研究和定期的修订。
此外，全国硕士研究生入学英语统一考试是为非英语专
业考生设置的。考虑到交际的需要，考生还应自行掌握
与本人工作或专业相关的词汇，以及涉及个人好恶、生
活习惯和宗教信仰等方面的词汇。

(二)语言技能
1.阅读
考生应能读懂选自各类书籍和报刊的不同类型的文字材
料(生词量不超过所读材料总词汇量的3%)，还应能读懂
与本人学习或工作有关的文献资料、技术说明和产品介
绍等。对所选材料，考生应能：
1)理解主旨要义;
2)理解文中的具体信息;
3)理解文中的概念性含义;
4)进行有关的判断、推理和引申;
5)根据上下文推测生词的词义;
6)理解文章的总体结构以及上下文之间的关系;
7)理解作者的意图、观点或态度;
8)理解文章的论证方法，比较不同观点。
2.写作
考生应能写不同类型的应用文，包括私人和公务信函、
备忘录、报告等，以及一般描述性、叙述性、说明性或
议论性的文章。写作时，考生应能：
1)做到语法、拼写、标点正确，用词恰当;
2)遵循文章的特定文体格式;
3)合理组织文章结构，使其内容统一、连贯;
4)根据写作目的和特定作者，恰当选用语域①。

考研英语大纲之II.考查目标考研英语大纲之考查目标

不考听力和口语



考生应掌握下列语言知识和技能：
(一)语言知识
1.语法知识
考生应能熟练地运用基本的语法知识。
本大纲没有专门列出对语法知识的具体要求，
其目的是鼓励考生用听、说、读、写的实践代替单纯的
语法知识学习，以求考生在交际中能更准确、自如地运
用语法知识。
2.词汇
考生应能掌握5500左右的词汇以及相关附表中的内容。
除掌握词汇的基本含义外，考生还应掌握词汇
之间的词义关系，如同义词、近义词、反义词等;掌
握词汇之间的搭配关系，如动词与介词、形容词与介词、
形容词与名词等;掌握词汇生成的基本知识，如词源、词
根、词缀等。英语语言的演化是一个世界范围内的动态
发展过程，它受到科技发展和社会进步的影响。这意味
着需要对本大纲词汇表不断进行研究和定期的修订。
此外，全国硕士研究生入学英语统一考试是为非英语专
业考生设置的。考虑到交际的需要，考生还应自行掌握
与本人工作或专业相关的词汇，以及涉及个人
好恶、生活习惯和宗教信仰等方面的词汇。

(二)语言技能
1.阅读
考生应能读懂选自各类书籍和报刊的不同类型的文字材料
(生词量不超过所读材料总词汇量的3%)，还应能读懂与本
人学习或工作有关的文献资料、技术说明和产品介
绍等。对所选材料，考生应能：
1)理解主旨要义; 2)理解文中的具体信息;
3)理解文中的概念性含义; 4)进行有关的判断、推理和引申;
5)根据上下文推测生词的词义; 6)理解文章的总体结构以及
上下文之间的关系;
7)理解作者的意图、观点或态度; 8)理解文章的论证方法，
比较不同观点。
2.写作
考生应能写不同类型的应用文，包括私人和公务信函、备

忘录、报告等，以及一般描述性、叙述性、说明性
或议论性的文章。写作时，考生应能：
1)做到语法、拼写、标点正确，用词恰当;
2)遵循文章的特定文体格式;
3)合理组织文章结构，使其内容统一、连贯;
4)根据写作目的和特定作者，恰当选用语域①。

考研英语大纲之II.考查目标考研英语大纲之考查目标



考研英语阅读与词汇
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u考研英语阅读文章特征分析

（2020年英语一真题解析）



Text 1

1 A group of Labour MPs, among them Yvette Cooper, are bringing in the new year with a 
call to institute a UK “town of culture” award. The proposal is that it should sit alongside the 
existing city of culture title, which was held by Hull in 2017, and has been awarded to 
Coventry for 2021. Cooper and her colleagues argue that the success of the crown for Hull, 
where it brought in £220m of investment and an avalanche of arts, ought not to be confined 
to cities. Britain’s towns, it is true, are not prevented from applying, but they generally lack 
the resources to put together a bid to beat their bigger competitors. A town of culture award 
could, it is argued, become an annual event, attracting funding and creating jobs.

2 Some might see the proposal as a booby prize for the fact that Britain  is no longer able 
to apply for the much more prestigious title of European capital of culture, a sought-after 
award bagged by Glasgow in 1990 and Liverpool in 2008. A cynic might speculate that the 
UK is on the verge of disappearing into an endless fever of self-celebration in its 
desperation to reinvent itself for the post-Brexit world: after  town of culture, who knows 
what will follow-village of culture? Suburb of culture? Hamlet of culture?



3 It is also wise to recall that such titles are not a cure-all. A badly run “year of 
culture” washes in and washes out of a place like the tide, bringing prominence for a 
spell but leaving no lasting benefits to the community. The really successful  holders 
of such titles are those that do a great deal more than fill hotel bedrooms and bring in 
high-profile arts events and good press for a year. They transform the aspirations of 
the people who live there; they nudge the self-image of the city into a bolder and  
more optimistic light. It is hard to get right, and requires a remarkable degree of vision, 
as well as cooperation between city authorities, the private sector, community groups 
and cultural organisations. But it can be done: Glasgow's year as European capital of 
culture can certainly be seen as one of a complex series of factors that have turned the 
city into the powerhouse of art, music and theatre that it remains today.

4 A “town of culture” could be not just about the arts but about honouring a town’s 
peculiarities—helping  sustain its high street, supporting  local facilities and above all 
celebrating its people. Jeremy Wright, the culture secretary, should welcome this 
positive, hope-filled proposal, and turn it into action.



21. Cooper and her colleagues argue that a “town of culture” award could
21. consolidate the town-city ties in Britain.
22. promote cooperation-among Britain’s towns.
23. increase the economic strength of Britain’s towns.
24. focus Britain’s limited resources on cultural events.

22. According to Paragraph 2, the proposal might be regarded by some as
21. a sensible compromise. B. a self-deceiving attempt.
22. C. an eye-catching bonus. D. an inaccessible target.

23. The author suggests that a title holder is successful only if it
21. endeavours to maintain its image. B. meets the aspiration of its people.
22. C. brings its local arts to prominence.D. commits to its long-term growth.

24. Glasgow is mentioned in Paragraph 3 to present
21. a contrasting case. B. a supporting example.
22. C. a background story. D. a related topic.

25. What is the author’s attitude towards the proposal?
21. Skeptical. B. Objective.
22. C. Favourable. D. Critical.



Text 1

1 A group of Labour MPs, among them Yvette 
Cooper, are bringing in the new year with a call to 
institute a UK “town of culture” award. The proposal 
is that it should sit alongside the existing city of 
culture title, which was held by Hull in 2017, and 
has been awarded to Coventry for 2021. Cooper and 
her colleagues argue that the success of the crown 
for Hull, where it brought in £220m of investment 
and an avalanche of arts, ought not to be confined to 
cities. Britain’s towns, it is true, are not prevented 
from applying, but they generally lack the resources 
to put together a bid to beat their bigger competitors. 
A town of culture award could, it is argued, become 
an annual event, attracting funding and creating jobs.

21. Cooper and her colleagues argue 
that a “town of culture” award could

A.consolidate the town-city ties in 
Britain.

B.promote cooperation-among 
Britain’s towns.

C.increase the economic strength 
of Britain’s towns.

D.focus Britain’s limited resources 
on cultural events.



Text 1

2 Some might see the proposal as a booby prize 
for the fact that Britain  is no longer able to apply for 
the much more prestigious title of European capital 
of culture, a sought-after award bagged by Glasgow 
in 1990 and Liverpool in 2008. A cynic might 
speculate that the UK is on the verge of disappearing 
into an endless fever of self-celebration in its 
desperation to reinvent itself for the post-Brexit 
world: after  town of culture, who knows what will 
follow-village of culture? Suburb of culture? Hamlet 
of culture?

22. According to Paragraph 2, the 
proposal might be regarded by some 
as

A.a sensible compromise.
B.a self-deceiving attempt.
C.an eye-catching bonus.
D.an inaccessible target.



3 It is also wise to recall that such titles are not a cure-
all. A badly run “year of culture” washes in and washes 
out of a place like the tide, bringing prominence for a spell 
but leaving no lasting benefits to the community. The 
really successful  holders of such titles are those that do a 
great deal more than fill hotel bedrooms and bring in high-
profi le  arts  events and good press for  a  year.  They 
transform the aspirations of the people who live there; 
they nudge the self-image of the city into a bolder and  
more optimistic light. It is hard to get right, and requires a 
remarkable degree of vision, as well as cooperation 
between city authorities, the private sector, community 
groups and cultural organisations. But it can be done: 
Glasgow's  year  as  European capi ta l  of  cul ture  can 
certainly be seen as one of a complex series of factors that 
have turned the city into the powerhouse of art, music and 
theatre that it remains today.

23. The author suggests that a 
title holder is successful only if 
it

A.endeavours to maintain 
its image.

B.meets the aspiration of its 
people.

C.brings its local arts to 
prominence.

D.commits to its long-term 
growth.

24. Glasgow is mentioned in 
Paragraph 3 to present

A.a contrasting case.
B.a supporting example.
C.a background story. 
D.a related topic.



4 A “town of culture” could be not just about 
t h e  a r t s  b u t  a b o u t  h o n o u r i n g  a  t o w n ’ s 
peculiarities—helping  sustain its high street, 
s u p p o r t i n g   l o c a l  f a c i l i t i e s  a n d  a b o v e  a l l 
celebrating its people. Jeremy Wright, the culture 
secretary, should welcome this positive, hope-
filled proposal, and turn it into action.

25. What is the author’s 
attitude towards the proposal?

A.Skeptical.
B.Objective.
C.Favourable.
D.Critical.



Text 1

1 A group of Labour MPs, among them Yvette Cooper, are bringing in the new year with a 
call to institute a UK “town of culture” award. The proposal is that it should sit alongside 
the existing city of culture title, which was held by Hull in 2017, and has been awarded to 
Coventry for 2021. Cooper and her colleagues argue that the success of the crown for Hull, 
where it brought in £220m of investment and an avalanche of arts, ought not to be confined 
to cities. Britain’s towns, it is true, are not prevented from applying, but they generally lack 
the resources to put together a bid to beat their bigger competitors. A town of culture award 
could, it is argued, become an annual event, attracting funding and creating jobs.

2 Some might see the proposal as a booby prize for the fact that Britain  is no longer able 
to apply for the much more prestigious title of European capital of culture, a sought-after 
award bagged by Glasgow in 1990 and Liverpool in 2008. A cynic might speculate that the 
UK is on the verge of disappearing into an endless fever of self-celebration in its 
desperation to reinvent itself for the post-Brexit world: after  town of culture, who knows 
what will follow-village of culture? Suburb of culture? Hamlet of culture?

u考研英语阅读文章特征分析



3 It is also wise to recall that such titles are not a cure-all. A badly run “year of 
culture” washes in and washes out of a place like the tide, bringing prominence for a 
spell but leaving no lasting benefits to the community. The really successful  holders 
of such titles are those that do a great deal more than fill hotel bedrooms and bring in 
high-profile arts events and good press for a year. They transform the aspirations of 
the people who live there; they nudge the self-image of the city into a bolder and  
more optimistic light. It is hard to get right, and requires a remarkable degree of 
vision, as well as cooperation between city authorities, the private sector, community 
groups and cultural organisations. But it can be done: Glasgow's year as European 
capital of culture can certainly be seen as one of a complex series of factors that have 
turned the city into the powerhouse of art, music and theatre that it remains today.

4 A “town of culture” could be not just about the arts but about honouring a town’s 
peculiarities—helping  sustain its high street, supporting  local facilities and above 
all celebrating its people. Jeremy Wright, the culture secretary, should welcome this 
positive, hope-filled proposal, and turn it into action.



u考研英语阅读文章特征分析

c

1.词汇
考生应能掌握5500左右的词汇以及相关附表中的内容。除掌握
词汇的基本含义外，考生还应掌握词汇之间的词义关系，如同义
词、近义词、反义词等;掌握词汇之间的搭配关系，如动词与介词、
形容词与介词、形容词与名词等;掌握词汇生成的基本知识，如词
源、词根、词缀等。
英语语言的演化是一个世界范围内的动态发展过程，它受到科技
发展和社会进步的影响。这意味着需要对本大纲词汇表不断进行
研究和定期的修订。
此外，全国硕士研究生入学英语统一考试是为非英语专业考生设
置的。考虑到交际的需要，考生还应自行掌握与本人工作或专业
相关的词汇，以及涉及个人好恶、生活习惯和宗教信仰等方面的
词汇。



Text 1

1 A group of Labour MPs, among them Yvette Cooper, are bringing in the new year with 
a call to institute a UK “town of culture” award. The proposal is that it should sit alongside 
the existing city of culture title, which was held by Hull in 2017, and has been awarded to 
Coventry for 2021. Cooper and her colleagues argue that the success of the crown for Hull, 
where it brought in £220m of investment and an avalanche of arts, ought not to be confined 
to cities. Britain’s towns, it is true, are not prevented from applying, but they generally lack 
the resources to put together a bid to beat their bigger competitors. A town of culture award 
could, it is argued, become an annual event, attracting funding and creating jobs.

2 Some might see the proposal as a booby prize for the fact that Britain  is no longer able 
to apply for the much more prestigious title of European capital of culture, a sought-after 
award bagged by Glasgow in 1990 and Liverpool in 2008. A cynic might speculate that the 
UK is on the verge of disappearing into an endless fever of self-celebration in its 
desperation to reinvent itself for the post-Brexit world: after  town of culture, who knows 
what will follow-village of culture? Suburb of culture? Hamlet of culture?
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3 It is also wise to recall that such titles are not a cure-all. A badly run “year of 
culture” washes in and washes out of a place like the tide, bringing prominence for a 
spell but leaving no lasting benefits to the community. The really successful  holders 
of such titles are those that do a great deal more than fill hotel bedrooms and bring in 
high-profile arts events and good press for a year. They transform the aspirations of 
the people who live there; they nudge the self-image of the city into a bolder and  
more optimistic light. It is hard to get right, and requires a remarkable degree of vision, 
as well as cooperation between city authorities, the private sector, community groups 
and cultural organisations. But it can be done: Glasgow's year as European capital of 
culture can certainly be seen as one of a complex series of factors that have turned the 
city into the powerhouse of art, music and theatre that it remains today.

4 A “town of culture” could be not just about the arts but about honouring a town’s 
peculiarities—helping  sustain its high street, supporting  local facilities and above all 
celebrating its people. Jeremy Wright, the culture secretary, should welcome this 
positive, hope-filled proposal, and turn it into action.





https://ec.europa.eu/culture/policies/culture-in-cities-and-regions/european-capitals-of-culture
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Cooper and her colleagues argue that 

                        the success of the crown for Hull, where it brought in £220m of 

investment and an avalanche of arts, ought not to be confined to cities.
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3. 复杂句

1.语法知识
考生应能熟练地运用基本的语法知识。
本大纲没有专门列出对语法知识的具体要求，其目的是鼓励考
生用听、说、读、写的实践代替单纯的语法知识学习，以求考
生在交际中能更准确、自如地运用语法知识。
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u考研英语阅读与词汇备考建议

u考研英语阅读词汇资源介绍

考研英语阅读与词汇



https://www.bilibili.com/video/BV1s64y1o7vg?from=search&seid=8227547229882641998&spm_id_from=3
33.337.0.0



考研词汇背记要点

ü找对努力方向



u考研英语阅读与词汇备考建议：词汇



http://www.kaoyan365.cn/yingyu/cihui/229303.html



http://tuyaya.com/software/32354.html



真题中的单词是最重要的！



Text 1
1 A group of Labour MPs, among them 

Yvette Cooper, are bringing in the new year 
with a call  to institute a UK “town of 
culture” award. The proposal  is that it 
should sit alongside the existing city of 
culture title, which was held by Hull in 
2017, and has been awarded to Coventry 
for 2021. Cooper and her colleagues argue 
that the success of the crown for Hull, 
where it brought in £220m of investment 
and an avalanche of arts, ought not to be 
confined to cities. Britain’s towns, it is true, 
are not prevented from applying, but they 
generally lack the resources to put together 
a bid to beat their bigger competitors. A 
town of culture award could, it is argued, 
become an annual event, attracting funding 
and creating jobs.



考研词汇背记要点

Ø 找对努力方向

Ø 提高背单词的速度（X手背）

Ø 提高记忆效果（√用眼√用口√用脑子）

Ø 加强中文意思记忆

Ø 用APP背单词不要看着选项找答案

Ø 二倍速记忆法
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考研英语阅读与词汇



u考研资源介绍之真题
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u考研资源介绍之词汇



u考研资源介绍之语法



u考研资源介绍之英美文化背景

https://www.bilibili.com/video/BV1CP4y187Fc?from=search&seid=5678692296633024002&spm_id_from=333.337.0.0





1 Even if families don't sit down to eat together as frequently as before, millions of Britons will nonetheless 
have got a share this weekend of one of that nation’s great traditions: the Sunday roast.    1    a cold winter's 
day, few culinary pleasures can          2     it. Yet as we report now, the food police are determined that this    3      
should be rendered yet another guilty pleasure    4    to damage our health.

2 The Food Standards Authority (FSA) has     5      a public warning about the risks of a compound called 
acrylamide that forms in some foods cooked   6   high temperatures. This means that people should     7     
crisping their roast potatoes, reject thin- crust pizzas and only      8      toast their bread. But where is the 
evidence to support  such alarmist  advice?     9      s tudies  have shown that  acrylamide can cause 
neurological damage in mice, there is no     10      evidence that it causes cancer in humans.

3 Scientists say the compound is    11    to cause cancer but have no hard scientific proof.    12     the 
precautionary principle, it could be argued that it is     13    to follow the FSA advice.    14   , it was rumoured 
that smoking caused cancer for years before the evidence was found to prove a    15    .

4 Doubtless a piece of boiled beef can always be    16    up on Sunday alongside some steamed 
vegetables, without the Yorkshire pudding and no wine. But would life be worth living?   17   , the FSA says 
it is not telling people to cut out roast foods    18    ,but to reduce their lifetime intake. However, their     19     
risks coming a cross as being pushy and overprotective. Constant health scares just    20    with    no one 
listening.



1 Even if  famil ies  don' t  s i t  down to eat 
together as frequently as before, millions of 
Bri tons wil l  nonetheless have got  a  share 
this weekend of one of that nation’s great 
tradit ions:  the Sunday roast .     1    a cold 
winter's day, few culinary pleasures can          
2      i t .  Ye t  a s  w e  r e p o r t  n o w ,  t h e  f o o d 
p o l i c e  a r e  d e t e r m i n e d  t h a t  t h i s     3      
s h o u l d  b e  r e n d e r e d  y e t  a n o t h e r  g u i l t y 
pleasure    4    to damage our health.

2 The Food Standards  Author i ty  (FSA) 
has      5       a  pub l i c  wa rn ing  abou t  t he 
risks of a compound called acrylamide that 
f o r m s  i n  s o m e  f o o d s  c o o k e d    6    h i g h 
t e m p e r a t u r e s

1.  [A] In                  [B] Towards          
       [C] On                   [D]Till

2. [A] match                 [B] express
      [C] satisfy               [D] influence 

3. [A]  patience     [B] enjoyment   
[C] surprise     [D] concern

4. [A] intensified [B] privileged 
     [C] compelled  [D] guaranteed

5. [A] issued [B] received
     [C] compelled [D] guaranteed



2 The Food Standards  Author i ty  (FSA) 
has      5       a  pub l i c  wa rn ing  abou t  t he 
risks of a compound called acrylamide that 
f o r m s  i n  s o m e  f o o d s  c o o k e d    6    h i g h 
t e m p e r a t u r e s .  T h i s  m e a n s  t h a t  p e o p l e 
should     7     crisping their roast potatoes, 
r e j e c t  t h i n -  c r u s t  p i z z a s  a n d  o n l y       8      
toast their bread. But where is the evidence 
t o  s u p p o r t  s u c h  a l a r m i s t  a d v i c e ?      9     
s tud ies  have  shown tha t  ac ry lamide  can 
cause neurological damage in mice, there 
i s  n o      1 0       e v i d e n c e  t h a t  i t  c a u s e s 
cancer in humans.

5. [A] issued [B] received
     [C] compelled [D] guaranteed

6. [A] under [B] at    
     [C] for      [D] by

7. [A] forget [B] regret
    [C] finish  [D] avoid

8. [A] partially  [B] regular  
    [C] easily  [D] initially

9. [A] Unless [B] Since
     [C] If                  [D] While 

10. [A] secondary [B] external                
      [C] conclusive   [D] negative



3  S c i e n t i s t s  s a y  t h e 
c o m p o u n d  i s     11     t o  c a u s e 
c a n c e r  b u t  h a v e  n o  h a r d 
s c i e n t i f i c  p r o o f .     1 2      t h e 
p r e c a u t i o n a r y  p r i n c i p l e ,  i t 
could be argued that it is     13    
t o  f o l l o w  t h e  F S A  a d v i c e .    
1 4    ,  i t  w a s  r u m o u r e d  t h a t 
s m o k i n g  c a u s e d  c a n c e r  f o r 
ye a r s  be f o r e  t h e  e v i d e n c e  w a s 
found to prove a    15    .

11.[A] insufficient [B] bound

     [C] likely  [D] slow

12. [A] On the basis of     [B] At the cost of    

      [C] In addition to        [D] In contrast to

13. [A] interesting            [B] advisable           

      [C] urgent                   [D] fortunate

14. [A] As usual [B] In particular              

[C] By definition  [D] After all

15. [A] resemblance       [B] combination

      [C] connection       [D] pattern



4 Doubtless a piece of boiled beef 
can  a lways  be     16     up  on  Sunday 
alongside some s teamed vegetables , 
w i thou t  t he  Yorksh i r e  pudd ing  and 
n o  w i n e .  B u t  w o u l d  l i f e  b e  w o r t h 
l iving?   17   ,  the FSA says i t  is  not 
telling people to cut out roast foods    
1 8     , b u t  t o  r e d u c e  t h e i r  l i f e t i m e 
intake. However,  their      19     r isks 
coming  a  c ros s  a s  be ing  pushy  and 
o v e r p r o t e c t i v e .  C o n s t a n t  h e a l t h 
s c a r e s  j u s t     2 0     w i t h     n o  o n e 
listening.

16. [A] made [B] served

      [C] saved  [D] used

17. [A] To be fair [B] For instance      

      [C] To be brief  [D] In general

18. [A] reluctantly [B] entirely              

      [C] gradually  [D] carefully

19. [A] promise [B] experience               

[C]campaign  [D] competition

20. [A] follow up [B] pick up                

[C]open up  [D] end up
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获得联系方式，添加小掌微信请备注来意~
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